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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Отразени са основните макроикономически показатели и мястото на България в международни класации
Българската търговско-промишлена палата представя за 14-ти път изданието "Bulgaria in Figures®". То отразява
основните макроикономически индикатори на страната за последните пет години, както и обръща специално
внимание на мястото на България в международни класации - важен ориентир за чуждестранните ... 

Обсъждане на Законопроекта за държавния бюджет за 2023 г., внесен от МС БТПП потвърди вече представеното
на 3 юли свое становище пред Националния съвет по тристранно сътрудничество /линк/, като постави акцент на
съвместна позиция на 15 браншови организации в областта на хранително-вкусовата промишленост. Браншовите
организации възразяват срещу допълнителните мерки в областта на фискалния контрол ... 

Евроклубът при БТПП представи Приоритетите на Испанското председателство на Съвета на ЕС Събития 0
коментара Страната пое Председателството на Съвета на Европейския съюз от 1 юли 2023 г. На срещата
присъстваха посланици, политици, предприемачи и журналисти, които се запознаха с приоритетите на Испанското
председателство на Съвета на ЕС, както и с резултатите постигнати от Шведското председател... 

В Университета по библиотекознание и информационни науки (УниБИТ) се проведе Кръгла маса във връзка с
честването на 120-годишнината от установяването на дипломатически отношения между България и САЩ.
Председателят на БТПП Цветан Симеонов уважи събитието, като проведе разговори с Ректора на УниБИТ проф.
д.н. Ирена Петева, председателя на Съвета на настоятелите д.ик.н. Стоян Денчев, и Георги Първано... 

Заглавие: За 14-ти пореден път БТПП представя изданието "България в цифри"
Дата: 07.07.2023 17:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП участва в заседание на парламентарната Комисия по бюджет и финанси
Дата: 07.07.2023 23:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Евроклубът при БТПП представи Приоритетите на Испанското председателство на Съвета на ЕС
Дата: 08.07.2023 10:31
Медия: bgПредприемач

Заглавие: Цветан Симеонов на Кръглата маса в УниБИТ по повод 120-годишнината от установяването на
българо-американските дипломатически отношения
Дата: 07.07.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Зам.-министър Щонова участва в редовната среща на Евроклуба към БТПП
Дата: 07.07.2023 18:59

https://www.bcci.bg/news/19650
https://www.bcci.bg/news/19651
https://bgpredpriemach.com/2023-07-08
https://www.chambersz.com/cvetan-simeonov-na-kraglata-masa-v-unibit-po-povod-120-godishninata-ot-ustanovyavaneto-na-balgaro-amerikanskite-diplomaticheski-otnosheniya-48736
https://www.cross.bg/shtonova-bulgarskata-indystriya-1723727.html


За първото тримесечие българският износ за страните от ЕС възлиза на 7.5 млрд. евро /КРОСС/ От началото на
тази година, само за периода януари-март 2023 г. българският износ за страните от ЕС е на стойност 7.5 млрд.
евро, което е 65 % от общия обем на експорта ни. Това е увеличение от 5 % на годишна база, спрямо същия
период на 2022 г. Това каза заместник-министърът на икономиката и индустрията Ир... 

От началото на тази година, само за периода януари-март, българският износ за страните от ЕС е на стойност 7.5
млрд. евро, което е 65 на сто от общия обем на експорта ни. Това е увеличение от 5 на сто на годишна база спрямо
същия период на 2022-а. Това отбеляза заместник-министърът на икономиката и индустрията Ирина Щонова по
време на редовната среща на Евроклуба към Българската търговско-промишле... 

Тази седмица се проведе традиционната среща на Евроклуба при Българската търговско-промишлена палата.
Събитието бе по случай поемането на председателството на Съвета на Европейския съюз от Испания от 1 юли
2023 г. Програмата включи три дискусионни теми: постигнати резултати в периода на Шведското председателство
на Съвета на ЕС през първата половина на 2023 г., приоритети на Испанското председател... 

За първото тримесечие българският износ за страните от ЕС възлиза на 7.5 млрд. евро От началото на тази
година, само за периода януари-март 2023 г. българският износ за страните от ЕС е на стойност 7.5 млрд. евро,
което е 65 % от общия обем на експорта ни. Това е увеличение от 5 % на годишна база, спрямо същия период на
2022 г. Това каза заместник-министърът на икономиката и индустрията Ирина Щоно... 

За първото тримесечие българският износ за страните от ЕС възлиза на 7.5 млрд. евро От началото на тази
година, само за периода януари-март 2023 г. българският износ за страните от ЕС е на стойност 7.5 млрд. евро,
което е 65 % от общия обем на експорта ни. Това е увеличение от 5 % на годишна база, спрямо същия период на
2022 г. Това каза заместник-министърът на икономиката и индустрията Ирина Щоно... 

След успешните си ангажименти в Китай, делегацията, организирана от Българската търговско-промишлена
палата (БТПП) и представена от г-н Милен Добрев, Изпълнителен директор на Русенската търговско-индустриална
камара, продължи своето представително делово пътуване, като посети Ningbo International Conference and
Exhibition Center (NICEC). В рамките на текущата мисия на делегацията, сме се фокусирал... 

Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: За първото тримесечие българският износ за страните от ЕС е за 7.5 млрд. евро
Дата: 07.07.2023 17:12
Медия: Банкеръ

Заглавие: Приоритетите на испанското председателство на Съвета на ЕС бяха представени в БТПП
Дата: 07.07.2023 16:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Министерство на икономиката и индустрията: Зам.-министър Щонова участва в редовната среща на
Евроклуба към Българската търговско-промишлена палата (БТПП)
Дата: 07.07.2023 15:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Зам.-министър Щонова участва в редовната среща на Евроклуба към Българската търговско-
промишлена палата (БТПП)
Дата: 07.07.2023 16:20
Медия: Министерство на икономиката

Заглавие: Българска делегация посети новооткрития международен конферентен и изложбен център в Нингбо,
Китай
Дата: 07.07.2023 14:22
Медия: Русе инфо

Заглавие: Безплатни кариерни консултации за граждани
Дата: 07.07.2023 13:21

https://banker.bg/2023/07/07/%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%87%D0%B8%D0%B5-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B8%D0%B7/
https://www.bcci.bg/news/19648
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/487194-ministerstvo-na-ikonomikata-i-industriyata-zam-ministar-shtonova-uchastva-v-re
https://www.mi.government.bg/news/zam-ministar-sthonova-uchastva-v-redovnata-srestha-na-evrokluba-kam-balgarskata-targovsko-promishlena-palata-btpp/
https://rousse.info/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B5%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BE%D1%82%D0%BA%D1%80/
https://www.gabrovonews.bg/news/196654/


През лятото Габровска търговско-промишлена палата и ЦПЛР "Кариерно ориентиране – Габрово" отново ще
предоставят безплатни консултации за граждани. Кариерните консултанти от Центъра за кариерно ориентиране
ще приемат граждани през месеците юли и август, два дни седмично на адреса на Палатата: гр. Габрово, ул.
"Брянска"№30, ет.1 (сградата на НТС), както следва: Вторник: от 9:00 до 12:00 ч. и Четвърт... 

В продължение на нашата делегация в град Нингбо, след посещението в новооткрития Международен
Конферентен и Изложбен Център, преминахме към Longguan Township, Haishu District. Пътуването ни отведе до
прекрасния Longguan Biodiversity and Sustainability Park – демонстрационен парк, който е показателен за добрите
практики в областта на биоразнообразието и устойчив бизнес. Паркът е реален пример за ус... 

Българо-китайската търговско-промишлена палата (БКТПП) откри български национален павилион в Китай късно
снощи, съобщиха от палатата за БТА. На церемонията присъстваха Ивайло Йорданов, временно управляващ
Посолството на Република България в Китай, Александър Йорданов, сътрудник на Посолството на България в
Китай, зам.-председателят на БКТПП проф. в Пекинския Университет за чужди науки д-р Ивослав ... 

Проект "РЕ-АКЦИЯ чрез информация срещу домашното насилие и насилието по полов признак", който се
реализира с финансовата подкрепа на Норвежки финансов механизъм 2014-2021, Програма "Правосъдие", Малка
грантова схема, от Сдружение Евроклуб Жена, Община Тунджа и Ямболска търговско-промишлена палата,
представи аналитичен доклад, който е в резултат на проведено изследване на територията на Община Тунд... 

Министерският съвет реши 350 млн. евро от бюджета на оперативните програми за периода 2014 – 2020 г. да
бъдат насочени за покриване на енергийните нужди на бизнеса и крайните потребители. Компенсациите се
отпускат чрез прилагане на т.нар. Инструмент SAFE, създаден на европейско ниво, в подкрепа на малките и
средни предприятия и уязвимите домакиства, които са особено засегнати от увеличете цени на ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Борсовите индекси на западноевропейските страни не показаха единна динамика в петък, макар че печелившите
индекси преобладавах по време на търговията преди публикуването на данни за безработицата и броя на
работните места в САЩ. Публикуваните в ранния следобед данни не изненадаха инвеститорите, затова и
пазарните тренд по фондовите борси се запази същият – четири индекса на печалба и два на загуба... 

Медия: Gabrovo News

Заглавие: Българска делегация разглежда възможностите за устойчив бизнес в Китай
Дата: 10.07.2023 10:22
Медия: Русе инфо

Заглавие: Българо-китайска търговско-промишлена палата откри български национален павилион в Китай
Дата: 10.07.2023 10:10
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: ПРОЕКТ "РЕ-АКЦИЯ" ПРЕДСТАВЯ АНАЛИТИЧЕН ДОКЛАД ОТ ПРОВЕДЕНО ИЗСЛЕДВАНЕ "АЗ МОГА ДА
ГО РАЗПОЗНАЯ"
Дата: 10.07.2023 10:02
Медия: Диана ТВ Ямбол

Заглавие: Правителството насочва €350 млн. евросредства за компенсации за потребители на енергия
Дата: 10.07.2023 09:06
Медия: Грамофона

Заглавие: Европейските фондови пазари с лек ръст в петък и седмична загуба с над 3%
Дата: 08.07.2023 07:49
Медия: 3е-news

Заглавие: Bloomberg: Тези чужди компании, които останаха в Русия, рязко увеличиха продажбите си

https://rousse.info/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B3%D0%BB%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/487966-balgaro-kitayska-targovsko-promishlena-palata-otkri-balgarski-natsionalen-pavili
https://dtv.bg/2023/07/10/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D1%80%D0%B5-%D0%B0%D0%BA%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D1%8F-%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8/
https://www.gramofona.com/business-jug/pravitelstvoto-nasochva-350-mln-evrosredstva-za-kompensacii-za-potrebiteli-na-energiya
https://3e-news.net/bg/a/view/45152/evropejskite-fondovi-pazari-s-lek-ryst-v-petyk-i-sedmichna-zaguba-s-nad-3
https://pogled.info/svetoven/russia/Bloomberg-tezi-chuzhdi-kompanii-koito-ostanaha-v-rusiya-ryazko-uvelichiha-prodazhbite-si.158101


/Поглед.инфо/ Mondelez, Mars Inc. и PepsiCo Inc. миналата година показаха бум на продажбите в Русия,
подчертавайки силата на руския потребител повече от година след началото на специалната операция.
Продажбите на Mondelez Rus', която продава бисквитки Jubilee и шоколад Alpen Gold, са нараснали с 38%
миналата година до 92 милиарда рубли (1,1 милиарда долара) по местните счетоводни стандарти, съглас... 

АЕЦ "Белене" е примерът за абсурдния ядрен проект. Това коментира в предаването "България, Европа и светът
на фокус" на Радио "Фокус" енергийният експерт Иван Хиновски, който е председател на Българският енергиен и
минен форум. "В златните години на българо-руските взаимоотношения от 2006 до 2012 г. проектът не се случи.
Това за мен беше сигурен тест, че този проект няма бъдеще", уточни експертът.... 

Когато руският президент Владимир Путин нападна Украйна смяташе, че има огромно предимство - западните
лидери са много по-зависими от общественото мнение и няма да могат да издържат на дългата война в Украйна,
пише в анализ на The Wall Street Journal. Бунтът на Евгений Пригожин обаче показа, че той бърка - неговият
авторитарен режим също е уязвим, ако военният конфликт с Киев продължи дълго и стру... 

Започва мащабно издирване мръсни пари, натрупани от корупция и инвестирани през чужди фирми обратно в
България. Също така САЩ ще разследват и проследяват съвместно с МФ и НАП руски и китайски капитали,
инвестирани през трети държави у нас. През последните години старата тактика за инвестиции на мръсни пари
през офшорки бе изоставена за сметка на арабски и други международни инвестиционни фондове.... 

Все по-актуалната тема за бизнеса постави организираният от Dir.bg Форум на жените предприемачи, озаглавен
"Насърчаване на женското предприемачество: Ключ към икономически растеж и устойчиво бъдеще". На 25-ия си
рожден ден Dir.bg събра лектори, иноватори, предприемачи, лидери, представители бизнеса и публичния сектор,
финансови институции, и пионери от различни индустрии в разговор за проблемите и... 

Какви могат да бъдат алтернативните източници на енергия за отопление и охлаждане? Вече по света се
използват различни варианти сред тях са геотермалната енергия, преобразуването на водата в енергия,
оползотворяване на отпадъчна топлина, енергия от биомаса и слънчева енергия, преобразуване на отпадъците в
енергия. Бизнесът предлага създаване на гаранционен фонд за покриване на геоложкия риск при ... 

Дата: 09.07.2023 07:07
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Хиновски: АЕЦ Белене е примерът за абсурдния ядрен проект
Дата: 09.07.2023 11:09
Медия: Скандал

Заглавие: Владимир Путин сбърка в оценката си - няма да издържи дълга война в Украйна
Дата: 09.07.2023 06:22
Медия: Класа

Заглавие: САЩ прави проверка на всички съмнителни инвестиции у нас през последните години!
Дата: 08.07.2023 22:20
Медия: Би Нюз

Заглавие: Елена Николова: Жените не трябва да се страхуват да станат инвеститори
Дата: 09.07.2023 10:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Геотермалните системи- иновативни примери за отопление и охлаждане с вода
Дата: 09.07.2023 09:01
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Светът е в разгара на криза с психичното здраве. На какво се дължи тя? Това е тема, на която отделят внимание
все повече издания, като сред водещите отговори са: пандемията от COVID-19, социалните мрежи, политическата
среда, расизма, неравенството, климатичната криза и тн. Но докато експертите спорят, средностатистическият
предприемач си задава въпроса какво може да направи, за да укрепи връзките ... 

Стартиращите в строителния бизнес предприемачи могат да използват популярни и стабилни практики за
популяризиране на фирмата, за изграждане на доверие, за привличане на клиенти, за качествено изпълнение на
поръчки и успешно да се наложат в бранша. Различните маркетингови модели са част от това решение, но също
така за качественото осъществяването на даден проект е необходимо наличието на сигурен и... 

Левът няма пазарна оценка. Ако има пазарна оценка, би следвало да е някъде около 1.65-1.70 за евро, казва
проф. Гарабед МинасянДва лева е прекалено висока цена за еврото. Защо е така, защото еврото беше въведено в
една ситуация, когато икономиката беше катастрофирала и всичко беше като разграден двор и оттогава насам
този курс продължава. Левът няма пазарна оценка. Ако има пазарна оценка, той спор... 

Активно място за продажби, а не просто изложбена зала - такова е намерението на организаторитеБългаро-
китайската търговско-промишлена палата (БКТПП) откри български национален павилион в Китай късно снощи,
съобщиха от палатата за БТА. На церемонията присъстваха Ивайло Йорданов, временно управляващ Посолството
на Република България в Китай, Александър Йорданов, сътрудник на Посолството на България ... 

Базов сценарий на Bloomberg Economics предвижда рецесията в САЩ да започне към края на 2023
г.Американският финансов министър Джанет Йелън не изключва заплахата от рецесия в САЩ и заяви, че е
"уместно и нормално" растежът да стане по-умерен, а инфлацията да се задържи твърде висока, пише Bloomberg.
Рискът от рецесия "не е напълно изключен", каза Йелън в интервю за CBS в неделя. Месечният ръст на р... 

Искате ли да подкрепите кариерата си в бъдеще? Ето няколко причини, поради които изучаването на ChatGPT
може да изстреля професионалното ви израстванеТъй като новите технологии все повече се включват в работата,
придобиването на нови технически умения е от решаващо значение за търсещите работа и работниците. Едно
нововъзникващо умение, което придобива значителна популярност, е ChatGPT, генериращ A... 

Тим Курт - главен изпълнителен директор на "Аурубис България" и президент на Германо-българската
индустриално-търговска камара, отново празнува рождения си ден на велосипед. Ден по-рано той бе отличен от
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"24 часа" за социалната дейност на "Аурубис" в церемонията "Бизнес хонорис кауза". Днес Курт ще направи преход
между Горна Малина и парка "Дядовата ръкавичка" в Златица с още 300 участници в "Ауру... 

Контактен център "Млад предприемач", отвори врати във Варна с подкрепата на Младежко сдружение "Моят град".
През летните месеци в информационния център, чрез различни инструменти младите хора ще могат да тестват и
оценят своята бизнес идея с помощта на експерти. Ще получават серия от консултации и подкрепа, които включват
оценка на конкретна бизнес идея, създаване на бизнес план и регистрация на т... 

Какви могат да бъдат алтернативните източници на енергия за отопление и охлаждане? Вече по света се
използват различни варианти сред тях са геотермалната енергия, преобразуването на водата в енергия,
оползотворяване на отпадъчна топлина, енергия от биомаса и слънчева енергия, преобразуване на отпадъците в
енергия. Геотермална енергия е местен и възобновяем ресурс, който следва да се използва макси... 

Търсехме ниша за бързи и евтини доставки, които да се случват на големи разстояния, и така стигнахме до модела
на самолет, който може да пренесе 350 кг товар на около 2500 км разстояние. Това каза в "Денят на фокус" на
Радио "Фокус" Свилен Рангелов, който е един от създателите на първият товарен дрон в България и на
"Дронамикс". Компанията е основана от двама братя през 2014 г., когато е имало сам... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Активно място за продажби, а не просто изложбена зала - такова е намерението на организаторитеБългаро-
китайската търговско-промишлена палата (БКТПП) откри български национален павилион в Китай късно снощи,
съобщиха от палатата за БТА. На церемонията присъстваха Ивайло Йорданов, временно управляващ Посолството
на Република България в Китай, Александър Йорданов, сътрудник на Посолството на България ... 

По-рано през седмицата от Асоциацията на индустриалния капитал разкриха схема как мързеливци си стоят у
дома и получават по 1 800 лева месечно. Разкритието направиха експерти на по време на Националният съвет за
тристранно сътрудничество вчера. Собственик на малка строителна фирма осветли още повече тази порочна
практика, цитиран от Plovdiv24.bg. "Тези лица работят основно в строителния бранш.Без ... 

Колко дълбоко службите ни са пробити от руска агентура и до какви тайни стига тя? Този въпрос е без отговор вече
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33 години. Сегашните им ръководители са утвърдени с укази на президента Румен Радев по предложение на
служебните му правителства. Няма нито един шеф на тайна служба, който да е назначен от редовен кабинет.
Преди месец началниците им подскочиха като ужилени и изнесоха в парламента нещо к... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

"За съжаление нашата инвестиция в съдебната система на РС Македония не даде очаквания резултат". Това
признание направи американският посланик в Скопие Анджела Агелер. "В крайна сметка системната корупция в
цялата страна, във всички нейни сектори, пряко вреди на гражданите на Северна Македония, а не на нас. Всички
вие заслужавате едно общество, правителство, съдебна система, където има прозрачни д... 

Вчера беше подаден съдебен иск срещу плана на американския щат Тексас да разположи плаваща бариера на
река Рио Гранде, за да попречи на нелегалните имигранти да преминат от Мексико, съобщава Франс прес,
цитирана от БТА. Проектът, представен в четвъртък от републиканския губернатор на Тексас Грег Абът, включва
поставянето на големи плаващи буйове по реката, които да възпират мигрантите, опитващи се... 

Очевидно беше, че Зеленски излезе победител в този сблъсък. Очевидно е, че президентът Радев вероятно
съжалява, че е разрешил на камерите да снимат първата част на тази среща, тъй като по един много категоричен
начин Зеленски даде да се разбере, че той е от погрешната страна на историята. Надявам се, че Радев се учи от
грешките си и ще промени позицията си. Това каза за ФрогНюз Георги Готев, главе... 

Данните на Комисията по досиетата, са повече от стряскащиКолко дълбоко службите ни са пробити от руска
агентура и до какви тайни стига тя? Този въпрос е без отговор вече 33 години. Сегашните им ръководители са
утвърдени с укази на президента Румен Радев по предложение на служебните му правителства. Няма нито един
шеф на тайна служба, който да е назначен от редовен кабинет. Преди месец началниците ... 

Активно място за продажби, а не просто изложбена зала - такова е намерението на организаторитеБългаро-
китайската търговско-промишлена палата (БКТПП) откри български национален павилион в Китай късно снощи,
съобщиха от палатата за БТА. На церемонията присъстваха Ивайло Йорданов, временно управляващ Посолството
на Република България в Китай, Александър Йорданов, сътрудник на Посолството на България ... 

НАТО обмисля определянето на нов ангажимент за разходи за отбрана на срещата си във Вилнюс тази седмица,
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докато членовете на алианса се борят да постигнат настоящите цели, а други се питат как се изчисляват и дали
трябва да бъдат увеличени. През 2014 г., на срещата на върха в Уелс, членовете на НАТО се ангажираха да
изразходват 2% от своя брутен вътрешен продукт (БВП) за отбрана и 20% от всички ра... 

Артисти от Бразилия превърнаха уличните графити в своя кауза. Те творят на няколко континента, а последното им
произведение е в София. Целта му е не само да краси градската среда, но и да напомня за приятелството между
България и Бразилия. "Това произведение на изкуството е комбинация от бразилския дух и българската култура",
споделя Мария Едилеуза Фонтенеле Реис, посланик на Бразилия в България. ... 

Страшен скандал се разигра в сутрешния блок на bTV заради войната в Украйна и посещението на украински
президент Володимир Зеленски у нас и срещата му с българския държавен глава Румен Радев. Припомняме, че
по време на визитата двамата държавни глави сблъскаха позициите си по отношение на това трябва ли страната
ни да даде оръжие на Украйна. Радев коментира, че повече се говори за победа, а по-мал... 

Колко дълбоко службите ни са пробити от руска агентура и до какви тайни стига тя? Този въпрос е без отговор вече
33 години. Сегашните им ръководители са утвърдени с укази на президента Румен Радев по предложение на
служебните му правителства. Няма нито един шеф на тайна служба, който да е назначен от редовен кабинет,
установи "Уикенд". Преди месец началниците им подскочиха като ужилени и изнесоха ... 
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Заглавие: Бесен спор в bTV заради Зеленски и Радев, Ванина Недкова се видя в чудо СНИМКИ
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